
Zápisnica z 6. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 

konaného dňa 10. Novembra 2017. 
 

Prítomní:  Podľa priloženej prezenčnej listiny. 

Neprítomní:  - 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Svetláková, Mgr. Monika Huráková – zamestnankyne obce, 
Mgr. Marta Basárová – kontrolórka obce, Mgr. Alexandra Jaňáková – 
riaditeľka ZŠ s MŠ Klin  

Verejnosť: Michal Mišek, Vladimír Svetlošák, Lukáš Laššák, František Blaškovič, 
Gabriela Blaškovičová, Erika Medvecká, Marianna Matejčíková, Mária 
Babinská 

 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Štefan 
Peňák (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 1 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 8 z 9 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať. 

 

K bodu 1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

Otvorenie zasadnutia 
1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá starosta obce) 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá starosta obce) 
3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Klin za školský rok 2016/2017 

(predkladá riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Jaňáková) 
4. Rozpočtové opatrenia (predkladá  Mgr. Svetláková) 
5. Zmena prílohy č. 1 k VZN 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy MŠ, ŠJ, 

ŠKD (predkladá Mgr. Svetláková) 
6. Prejednanie správy z auditu účtovnej závierky k 31.12.2016 a správy z auditu 

konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2016 (predkladá Mgr. Svetláková) 
7. Odkúpenie  pozemkov pri dolnej Materskej škole (predkladá starosta obce) 
8. Vývoz komunálneho odpadu v roku 2018 (predkladá starosta obce) 
9. Žiadosti občanov (predkladá starosta obce) 
10. Informácie a rôzne (predkladá starosta obce) 
11. Diskusia 
12. Uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie) 

Záver zasadania OZ 



Starosta navrhol, keďže máme na zastupiteľstve prítomných občanov, aby sa najskôr 
prejednal bod č. 9..  

Starosta vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, resp. pripomienky 
k predloženému programu.  

Starosta dal hlasovať za uvedené zmeny návrhu programu.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil návrh na zloženie overovateľov zápisnice a poverenie písaním zápisnice 
nasledovne: 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Overovatelia zápisnice: Dušan Gonšenica a Peter Štepunek  

Návrhová komisia: Karol Revaj a Zdenka Bošanová 

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 9. Žiadosti občanov (predkladá starosta obce) 

Starosta obce vysvetlil poslancom, aký je problém so zápisom pozemkov mimo ÚP z dôvodu 
drobenia pozemkov. Pod 2000 m2 je to nemožné. OZ zodpovedá za územno-plánovaciu 
dokumentáciu. Boli doručené na OZ 4 žiadosti o vydanie potvrdenia, z dôvodu nemožnosti 
zápisu na katastri.  

- Blaškovičovci, Mišek, Pisarčík a spol.  
- Kosmeľ Michal 
- Volf František a spol.  
- Huráková Monika 

Starosta im vysvetlil, že sa to dá zapísať v prípade, že by obec dala súhlas o tom, že tieto 
pozemky budú slúžiť na budúcu výstavbu. Košút nesúhlasí, aby to takto bolo vydané, lebo to 
bude akoby dali už priamy súhlas na výstavbu. Starosta informoval poslancov OZ 
a prítomných občanov o možnosti udelenia výnimky k zápisu GP. Pozemky budú naďalej 
využívané na poľnohospodárske účely až do prepracovania ÚP v zmysle mailu pracovníka 
z odboru správy majetku ŽSK. Nejde o potvrdenie, že môžu stavať už bez ďalšieho súhlasu 
obce, ide len o zápis uvedených parciel, ktoré majú pod 2000 m2. Ešte pred pár rokmi bol 
zápis možný, ale po kontrole na katastrálnom úrade, to už možné nie je. Poslanec Revaj 
protestuje, aby to bolo definované ako pozemky stavebné, keď je to mimo ÚP. Vladimír 
Svetlošák – z prítomných občanov, hovorí, že mimo ÚP nejde o nič iné len o to aby to mohli 
vysporiadať a zapísať.  



P. Košút protestuje, že po celej dedine nie je jedna riadna a rovná cesta, nech sa najskôr 
vysporiada pod cesty a potom sa vydá potvrdenie pre zápis. Lukáš Laššák hovorí, že oni už 
zapracovali cestu do GP, ale nezapíšu ho, kým im Obec nedá na to súhlas. Košút hovorí, aby 
sa pri nasledujúcej zmene ÚP najskôr definovalo, kadiaľ pôjdu cesty, aby to nevyzeralo 
potom tak, ako to teraz vyzerá v tých nových častiach. Každý prisľúbil, že pod cestu pustí 
a potom nastavali ploty na hranice pozemku a nedá sa tadiaľ poriadne prejsť. P. Revaj 
navrhol, aby sa o každej žiadosti hlasovalo osobitne.  

Kosmeľ Michal je ďalším žiadateľom. Pozemky sa nachádzajú na Odumarkoch celková 
výmera je nad 2000 m2, ale jednotlivé parcely, z ktorých sa to skladá nemajú potrebnú 
výmeru, preto má rovnaký problém. 

Ďalšia žiadosť je od Volf, Motyka, Košútová, Lajda a spol. Rovnako majú podelené podľa 
podielov. P. Košút chce od nich aby vyčlenili pod cestu, aby nebola pri každom pozemku 
cesta krížom, ale jedna a riadna. Starosta vysvetlil, že oni vyčlenili aj pod cestu, lenže po 
schválení ÚP sa stalo, že cesta sa ocitla mimo ÚP. 

Nasledujúca žiadosť je od Hurákovej a súrodencov, rovnako žiadajú aby mohli zapísať 
pozemky. Nachádza sa to za Chotárnou ulicou a popri nich ide obecná cesta. Poslankyňa 
Triebeľová hovorila, aby sa len vyčlenilo pod cestu. Aby si nestaval každý ako mu príde.  

Starosta informoval poslancov, že stavebný úrad skonštatoval, že po zavedení pokút za čierne 
stavby sa  ich počet znížil takmer na nulu. P. Revaj hovorí, že výhrady nemá proti tým trom 
žiadostiam, len voči žiadosti p. Volfa, tam treba najskôr vytýčiť poriadne cestu a potom 
nevidí problém vydať súhlas. Mala by zasadať ohľadom toho stavebná komisia. A na každú 
žiadosť treba dať odpoveď osobitne. Starosta vyzval poslancov aby schválili každú žiadosť 
osobitne. 

A) Žiadosť o udelenie výnimky na vydanie potvrdenia k zápisu parciel do katastra 
nehnuteľnosti pre účely majetkoprávneho vysporiadania podľa GP č. 41962249-51/2017 zo 
dňa 02.08.2017 k pozemkom uvedeným v GP, ktoré sú určené na zástavbu na hranici 
zastavaného územia pre žiadateľov Matejčíková Antónia, Mišek Michal a manželka Antónia 
Mišeková, Medvecká Erika, Pisarčík Jozef, Pisarčíková Mária, Lešňovská Mária, Tarčáková 
Oľga, Miškovičová Marta, Adamčík Milan, Blaškovič Igor, kde vlastníci pozemkov budú 
pozemky využívať na poľnohospodárske účely do zmeny územného plánu. 

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Žiadosť bola schválená. 

B) Žiadosť o udelenie výnimky na vydanie potvrdenia k zápisu parciel do katastra 
nehnuteľnosti pre účely majetkoprávneho vysporiadania podľa GP č. 46474803-10/2017 zo 
dňa 24.05.2017 k pozemkom uvedeným v GP, ktoré sú určené na zástavbu na hranici 
zastavaného územia pre žiadateľa Kosmeľ Michal, kde vlastníci pozemkov budú pozemky 
využívať na poľnohospodárske účely do zmeny územného plánu. 

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Žiadosť bola schválená. 



C) Žiadosť o udelenie výnimky na vydanie potvrdenia k zápisu parciel do katastra 
nehnuteľností pre účely majetkoprávneho vysporiadania podľa GP č. 41962249-138/2017 zo 
dňa 22.08.2017 k pozemkom uvedeným v GP, ktoré sú určené na zástavbu na hranici 
zastavaného územia pre žiadateľa Františka Volfa z dôvodu nesúladu plánovanej miestnej 
komunikácie s územným plánom. 

ZA – 0, ZDRŽAL SA – 0, PROTI  – hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter 
Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam 
Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ. 

Žiadosť bola zamietnutá. 

Zároveň, na návrh starostu, ukladá Komisii pre výstavbu a pôdohospodárstvo zvolať stretnutie 
s vlastníkmi predmetného GP č. 41962249-138/2017 zo dňa 22.08.2017 predloženého 
Františkom Volfom k pozemkom uvedeným v GP.  

D) Žiadosť o udelenie výnimky na vydanie potvrdenia k zápisu parciel do katastra 
nehnuteľností pre účely majetkoprávneho vysporiadania podľa GP č. 37048201-157/2017 zo 
dňa 15.08.2017 k pozemkom uvedeným v GP, ktoré sú určené na zástavbu na hranici 
zastavaného územia pre žiadateľa Mgr. Moniku Hurákovú, kde vlastníci pozemkov budú 
pozemky využívať na poľnohospodárske účely do zmeny územného plánu. 

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Žiadosť bola schválená. 

P. Košút ešte dodal, že ÚP sa smerom na NO rozširoval už 2x, teraz keď sa bude rozširovať, 
bude to na druhú stranu a navyše stále je nezastavané 70% územia v ÚP. Vladimír Svetlošák 
na to dodal, že ako majú potom stavať, keď 60% vlastníkov má pozemky mimo ÚP.  

 

K bodu 3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Klin za školský rok 
2016/2017 (predkladá riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Jaňáková) 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Klin Alexandra Jaňáková predniesla prítomným poslancom správu 
o výchovno-vzdelávacej činnosti  za školský rok 2016/2017.  

Štyria poslanci sú už oboznámení, keďže sú členmi rady školy. Správa súhlasí s reálnou 
situáciou a obsahuje štatistické údaje o vedúcich zamestnancoch školy/školského zariadenia, 
údaje o rade školy/školského zariadenia, o poradných orgánoch školy. Zároveň údaje o počte 
žiakov školy, údaje koľko žiakov je zapísaných do prvého ročníka a koľko detí je 
v predškolskom zariadení v Klin. Správa obsahuje aj výsledok hodnotenia a klasifikácie 
žiakov podľa poskytovaného stupňa vzdelania, ich dochádzku, zúčastňovanie sa na 
vedomostných a športových súťažiach, mimoškolských aktivitách a rozšírené informácie 
o pedagogických a nepedagogických zamestnancoch školy.  

Na záver sa v správe nachádzajú informácie o priestorovom vybavení školy/školského 
zariadenia, vyučovacom čase, voľno-časových aktivitách školy a spolupráci s inými 
subjektmi.  

Súčasťou správy je aj samostatná časť venovaná MŠ Klin. Detailné informácie sa nachádzajú 
v samotnej správe školy, ktorá je súčasťou zápisnice. 



Správa bola prerokovaná v pedagogickej rade, taktiež prerokovaná školskou samosprávou 
a doporučuje zriaďovateľovi uvedenú správu prijať na vedomie.   

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby uvedenú správu zobrali na vedomie.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Správa bola vzatá na vedomie. 

 

Riaditeľka sa ešte informovala o dokončenie dolnej MŠ. Starosta informoval, že práce by 
mali byť určite ukončené v tomto školskom roku. Prevádzka bude možná až po vydaní 
kolaudačného rozhodnutia. Riaditeľka dodala, že majú teda počítať so 100% prevádzkou až 
budúci školský rok.  

Ďalej informovala, že v hornej MŠ mali obhliadku stromov. Hrozí, že niektoré spadnú, takže 
prosí o spílenie a prípadne darovanie na vianočný strom. Starosta povedal, že ho pôjdu 
obzrieť.  

Ešte p. riaditeľka Jaňáková poukázala na vzniknutý problém. P. Lipiak a Volf majú domy za 
školou a v oplotení majú urobené bránky smerom do školského areálu, tzn. že nimi 
prechádzajú do školy cez školský pozemok a nie cez hlavnú bránu po ceste ako ostatní. Ako 
s týmto poradiť? P. Revaj odpovedal, že toto nemá v kompetencii riešiť OZ, toto si musí 
vyriešiť škola sama. 

 

K bodu 4. Rozpočtové opatrenia (predkladá  Mgr. Svetláková) 

Pracovníčka obce Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom rozpočtové opatrenie 
č.10 zo dňa 28.09.2017   
Rozpočtové opatrenie  č. 10 - STAROSTA zo dňa 28.09.2017 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úprava rozpočtových prostriedkov nasledovne:  
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2017   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

Upravený 
rozpočet 

Úprava 
rozpočtu  
rozdiel 

PRÍJMY  SPOLU 1 400 385,00 1 940 109,00 1 948 194,00 8 085,00 
PRÍJMY OBEC 1 397 885,00 1 937 549,00 1 945 634,00 8 085,00 
BEŽNÉ príjmy 1 397 885,00 1 500 010,00 1 508 095,00 8 085,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  25 574,00 25 574,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 411 965,00 411 965,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN  2 500,00 2 560,00 2 560,00 0,00 
BEŽNÉ príjmy 2 500,00 2 560,00 2 560,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2017   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU  
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 940 109,00 1 947 009,00 6 900,00 
VÝDAVKY OBEC  576 348,00 1 091 079,00 1 093 466,00 2 387,00 
BEŽNÉ výdavky 446 518,00 493 236,00 494 373,00 1 137,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 597 843,00 599 093,00 1 250,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 



VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN  824 037,00 849 030,00 853 543,00 4 513,00 
BEŽNÉ výdavky 824 037,00 849 030,00 853 543,00 4 513,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV     

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOCET 

ÚPRAVA  
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 145 121,00 151 536,00 152 923,00 1 387,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 145 121,00 149 795,00 151 182,00 1 387,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 1 741,00 1 741,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 14 675,00 14 675,00 14 675,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 14 675,00 14 675,00 14 675,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 44 261,00 42 556,00 42 306,00 -250,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 44 261,00 42 556,00 42 306,00 -250,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 299 648,00 779 820,00 781 070,00 1 250,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 169 818,00 188 941,00 188 941,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 590 879,00 592 129,00 1 250,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 3 950,00 9 182,00 9 182,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 3 950,00 8 432,00 8 432,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 750,00 750,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 17 200,00 22 273,00 22 273,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 17 200,00 17 800,00 17 800,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 4 473,00 4 473,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 51 493,00 71 037,00 71 037,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 51 493,00 71 037,00 71 037,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 576 348,00 1 091 079,00 1 093 466,00 2 387,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 446 518,00 493 236,00 494 373,00 1 137,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 597 843,00 599 093,00 1 250,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 824 037,00 849 030,00 853 543,00 4 513,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 849 030,00 853 543,00 4 513,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 824 037,00 849 030,00 853 543,00 4 513,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 849 030,00 853 543,00 4 513,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 940 109,00 1 947 009,00 6 900,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 270 555,00 1 342 266,00 1 347 916,00 5 650,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 597 843,00 599 093,00 1 250,00 
800 - VÝDAVKOVÉ fin.operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 0,00 0,00 1 185,00 1 185,00 

Starosta vyzval poslancov aby vzali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 10.   



ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie č. 10 bolo vzaté na vedomie.  

 

Ďalej predniesla rozpočtové opatrenie č. 11 zo dňa 31.10.2017. 

Rozpočtové opatrenie  č. 11 - STAROSTA zo dňa 31.10.2017 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne 
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2017 

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOĆET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 1 400 385,00 1 948 194,00 1 955 558,00 7 364,00 
PRÍJMY OBEC 1 397 885,00 1 945 634,00 1 952 998,00 7 364,00 
BEŽNÉ príjmy 1 397 885,00 1 508 095,00 1 515 459,00 7 364,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  25 574,00 25 574,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 411 965,00 411 965,00 0,00 
PRÍJMY RO - ZŠsMŠ KLIN 2 500,00 2 560,00 2 560,00 0,00 
BEŽNÉ príjmy 2 500,00 2 560,00 2 560,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2017   

Druh výdavku Schválený Posledná 
úprava UPRAVENÝ ÚPRAVA 

ROZPOČTU 
  rozpočet rozpočtu ROZPOČET ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 947 009,00 1 954 373,00 7 364,00 
VÝDAVKY OBEC 576 348,00 1 093 466,00 1 093 485,00 19,00 
BEŽNÉ výdavky 446 518,00 494 373,00 494 392,00 19,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 599 093,00 599 093,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY RO - ZŠsMŠ KLIN 824 037,00 853 543,00 860 888,00 7 345,00 
BEŽNÉ výdavky 824 037,00 853 543,00 860 888,00 7 345,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV    

PROGRAMY Schválený 
Posledná 
úprava 

UPRAVENÝ 
ÚPRAVA  

ROZPOČTU 
  rozpočet rozpočtu ROZPOCĚT ROZDIEL 

1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 145 121,00 152 923,00 152 923,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 145 121,00 151 182,00 151 182,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 1 741,00 1 741,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 14 675,00 14 675,00 14 675,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 14 675,00 14 675,00 14 675,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 44 261,00 42 306,00 42 306,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 44 261,00 42 306,00 42 306,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 299 648,00 781 070,00 781 089,00 19,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 169 818,00 188 941,00 188 960,00 19,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 592 129,00 592 129,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 



5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 3 950,00 9 182,00 9 182,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 3 950,00 8 432,00 8 432,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 750,00 750,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 17 200,00 22 273,00 22 273,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 17 200,00 17 800,00 17 800,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 4 473,00 4 473,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 51 493,00 71 037,00 71 037,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 51 493,00 71 037,00 71 037,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 576 348,00 1 093 466,00 1 093 485,00 19,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 446 518,00 494 373,00 494 392,00 19,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 599 093,00 599 093,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 824 037,00 853 543,00 860 888,00 7 345,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 853 543,00 860 888,00 7 345,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 824 037,00 853 543,00 860 888,00 7 345,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 853 543,00 860 888,00 7 345,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 947 009,00 1 954 373,00 7 364,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 270 555,00 1 347 916,00 1 355 280,00 7 364,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 599 093,00 599 093,00 0,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin.operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 0,00 1 185,00 1 185,00 0,00 

Úprava sa týkala normatívnych finančných prostriedkov na úpravu platov.  

Starosta vyzval poslancov aby vzali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 11.   

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie č. 11 bolo vzaté na vedomie.  
 

Nasledujúce rozpočtové opatrenie č. 12 zo dňa 10.11.2017. 

Rozpočtové opatrenie č. 12 - OZ zo dňa 10.11.2017 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne :   
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2017 

Druh príjmu 
  

Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 1 400 385,00 1 955 558,00 1 619 222,00 -336 336,00 
PRÍJMY OBEC 1 397 885,00 1 952 998,00 1 612 001,00 -340 997,00 
BEŽNÉ príjmy 1 397 885,00 1 515 459,00 1 533 510,00 18 051,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  25 574,00 25 574,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 411 965,00 52 917,00 -359 048,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 2 500,00 2 560,00 7 221,00 4 661,00 
BEŽNÉ príjmy 2 500,00 2 560,00 7 221,00 4 661,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 



Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2017   

Druh výdavku 
  

Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 954 373,00 1 619 222,00 -335 151,00 
VÝDAVKY OBEC 576 348,00 1 093 485,00 753 673,00 -339 812,00 
BEŽNÉ výdavky 446 518,00 494 392,00 432 257,00 -62 135,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 599 093,00 321 416,00 -277 677,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 824 037,00 860 888,00 865 549,00 4 661,00 
BEŽNÉ výdavky 824 037,00 860 888,00 865 549,00 4 661,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV    

PROGRAMY 
  

Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA  
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 145 121,00 152 923,00 142 191,00 -10 732,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 145 121,00 151 182,00 140 450,00 -10 732,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 1 741,00 1 741,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 14 675,00 14 675,00 14 136,00 -539,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 14 675,00 14 675,00 14 136,00 -539,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 44 261,00 42 306,00 37 351,00 -4 955,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 44 261,00 42 306,00 37 351,00 -4 955,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 299 648,00 781 089,00 459 508,00 -321 581,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 169 818,00 188 960,00 146 899,00 -42 061,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 592 129,00 312 609,00 -279 520,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 3 950,00 9 182,00 8 456,00 -726,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 3 950,00 8 432,00 7 713,00 -719,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 750,00 743,00 -7,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 17 200,00 22 273,00 24 339,00 2 066,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 17 200,00 17 800,00 18 016,00 216,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 4 473,00 6 323,00 1 850,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 51 493,00 71 037,00 67 692,00 -3 345,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 51 493,00 71 037,00 67 692,00 -3 345,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 576 348,00 1 093 485,00 753 673,00 -339 812,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 446 518,00 494 392,00 432 257,00 -62 135,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 599 093,00 321 416,00 -277 677,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 824 037,00 860 888,00 865 549,00 4 661,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 860 888,00 865 549,00 4 661,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 824 037,00 860 888,00 865 549,00 4 661,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 860 888,00 865 549,00 4 661,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 



VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 954 373,00 1 619 222,00 -335 151,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 270 555,00 1 355 280,00 1 297 806,00 -57 474,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 599 093,00 321 416,00 -277 677,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 0,00 1 185,00 0,00 -1 185,00 

Úprava príjem – výnos z dane z príjmu a príjem prostriedkov z predfinancovania. Výdaj 
úprava obsahuje aj preplatok z ročného zúčtovania ZP.  

Úpravou VZN v nasledujúcom bode zabezpečíme ZŠ s MŠ, aby mala dostatok prostriedkov 
na platy. Škola s nimi počíta.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili rozpočtové opatrenie č. 12.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie č. 12 bolo schválené. 

 

Z CVČ poslali žiadosť o dotáciu vo výške 840,- Eur, t.j. 60,-/1 dieťa na rok. Detí na krúžku je 
9, ale niektoré navštevujú viac krúžkov tak sa počítajú 2x. Riaditeľka povedala, že je to dosť 
vysoká suma pokiaľ si nemusia samostatne zabezpečovať prevádzkové náklady budovy. P. 
Revaj navrhol zníženie sumy. P. Svetláková povedala, že schválená dotácia závisí na OZ. 
Košút, Revaj podali návrh na zmenu dotácie na 1 dieťa, bez ohľadu na to koľko krúžkov 
navštevuje. Dohoda na 7,5 Eur/1 dieťa x 9 detí x 8 mesiacov. Suma dotácie 540,- Eur na 
školský rok 2017/2018.   

Starosta vyzval poslancov aby schválili výšku dotácie.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Žiadosť bola schválená. 

 

K bodu 5. Zmena prílohy č. 1 k VZN 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy MŠ, ŠJ, ŠKD (predkladá Mgr. Svetláková) 

Pracovníčka obce Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom zmenu prílohy č. 1 
k VZN 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy MŠ, ŠJ, ŠKD. Ako už 
spomínala pri úprave rozpočtu úpravou VZN zabezpečíme ZŠ s MŠ, aby mala dostatok 
prostriedkov na platy.   

Dotácia na rok 2017 na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, žiaka školského klubu 
detí a potencionálneho stravníka školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Klin a na 
záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce od 5 do 15 rokov.  

Príloha č. 1 VZN obce Klin č. 27/2016 zo dňa 15.12.2016 sa mení nasledovne: 



Kategória škôl a školských 
zariadení 

Dotácia na mzdy 
a prevádzku na 1 

žiaka v Eur 
Počet detí 

Rozpočet na rok 
v Eur 

Materská škola 1.901,64 € 103 195.869,00 
Školský klub detí 385,32 € 50 19.266,00 
Školská jedáleň 197,15 € 308 60.722,00 

Kategória škôl a školských zariadení 
Rozpočet na rok 

v  Eur 
Základná škola s materskou školou – záujmové vzdelávanie 3.740,00 

SPOLU : 279.597,00 

Prílohy č. 1 je platná od 1.12.2017. Týmto sa ruší príloha č. 1 k VZN 27/2016 prijatá OZ dňa 
15.12.2016. 

Starosta vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, resp. pripomienky 
k predloženej prílohe. Starosta vyzval poslancov aby schválili prílohu č. 1.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Príloha č. 1 bola schválená. 

 

K bodu 6. Prejednanie správy z auditu účtovnej závierky k 31.12.2016 a správy z auditu 
konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2016 (predkladá Mgr. Svetláková) 

Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom audítorku správu konsolidovanej účtovnej 
závierky k 31.12.2016. 

Audítor vyjadril názor, že konsolidovaná účtovná závierka účtovnej jednotky verejnej správy, 
ktorú za konsolidovaný celok zostavila obec Klin, poskytuje pravdivý a verný obraz 
konsolidovanej finančnej situácie k 31.12.2016 a jej konsolidovaného výsledku hospodárenia 
za rok 2016 v súlade so zákonom o účtovníctve.  

Zároveň predniesla dodatok správy audítora o overení súladu výročnej správy 
s konsolidovanou účtovnou závierkou v zmysle zákona č. 540/2007 Z. z. § 23 ods.5 
k 31.12.2016. 

Starosta vyzval poslancov aby zobrali na vedomie správu audítora a dodatok správy audítora.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Poslanci OZ vzali správy na vedomie. 

 

K bodu 7. Odkúpenie  pozemkov pri dolnej Materskej škole (predkladá starosta obce) 

Starosta predniesol prítomným poslancom návrh kúpnej zmluvy na odkúpenie pozemokov 
v areáli dolnej MŠ – pod kostolom.  



Vysvetlil, že je už najvyšší čas vysporiadať tieto pozemky pod obec, keďže sa MŠ 
rekonštruuje. Pripravila by sa kúpna zmluva pre Máriu Volfovú a Jozefa Muroňa zapísaných 
na LV č. 2237 parcely E-KN 1233 po vypracovaní GP. Oni sami si to najskôr museli 
vlastnícky vysporiadať. Cenu navrhuje 11,- Eur za m2.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili vypracovanie KZ na odkúpenie pozemkov za účelom 
vysporiadania vlastníckych vzťahov areálu školského dvora pri dolnej materskej škole.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Príprava KZ bola schválená. 

 

K bodu 8. Vývoz komunálneho odpadu v roku 2018 (predkladá starosta obce) 

Starosta informoval poslancov OZ, že TS Námestovo nám zrušili zmluvu na vývoz 
komunálneho odpadu od 1.1.2018 z kapacitných dôvodov. Zo strany obce je potrebné 
zabezpečiť pre občanov vývoz a skladovanie odpadu.  

Starosta na základe rokovaní s viacerými spoločnosťami, môže len skonštatovať, že 
z kapacitných dôvodov nám odmietli vyvážať – Rabča, Oravské Veselé, združenie Biela 
Orava a Marián Murín. Jedinou spoločnosťou s výhodnejšími podmienkami, ktorý nám 
navyše boli ochotný vyvážať na žetónový systém boli Technické služby Dolný Kubín. Jeden 
žetón po ich prepočte by vychádzal 3,77. Už minulý rok bol návrh na cenu žetónu na 3,50, 
takže rozdiel by nebol až taký veľký. Sú aj nejaké príjmy zo združenia Biela Orava za 
separovaný zber. Oravská Jasenica má stanovený paušál na osobu 15,- Eur/4 členná 
domácnosť zaplatí 60,- Eur/rok. U nás 4 členná domácnosť má 10 žetónov = 37,- Eur/rok. Ak 
by odoberali aj objemný odpad bola by tu možnosť ešte rokovať o znížení ceny.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili vývoz komunálneho odpadu na roku 2018 žetónovým 
systémom. 

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Zber KO žetónovým systémom bol schválený. 

Zároveň OZ poveruje starostu obce rokovať s TS Dolný Kubín o uzatvorení zmluvy na vývoz 
komunálneho odpadu na roku 2018. 

 

K bodu 10. Informácie a rôzne (predkladá starosta obce)  

1. Starosta oznámil poslancom, že je pripravená kúpna zmluva na odkúpenie pozemkov pod 
miestnu komunikáciu ul. Západná od vlastníkov: Bohumil Luka a manželka Ľudmila rod. 
Kozoňová, Klin č. 435; Anna Jendroľová rod. Gavroňová, Klin č. 437; Eva Domiňáková 
rod. Feniková, Nižná nad Oravou, Kukučínova č. 208; Antónia Litváková rod. Lipjaková, 
Klin č. 145; Ľudmila Adamčíková rod. Lipjaková, Klin č. 355; Anton Lipjak, Klin č. 247; 
Vilma Pajtová rod. Pajtová, Klin č. 445; Anton Červeň a manželka Oľga Červeňová rod. 
Poláková, Klin č. 367; Anton Červeň, Klin č. 367; Eva Vrláková rod. Laššáková, Klin č. 



443; Mária Blažeková rod. Štepunková, Klin č. 452; Milan Štepunek, Námestovo, 
Florinova č. 869/12; Anna Turacová rod. Štepunková, Klin č. 451; Peter Štepunek, Klin 
č. 450; Stanislav Gonšenica, Klin č. 433; Janka Jašicová rod. Gonšenicová, Klin č. 427; 
Jozef Gonšenica, Námestovo, Veterná č. 156/5; Stanislav Gonšenica a manželka Ľudmila 
Gonšenicová rod. Zajacová,  Klin č. 433; Florián Šatan, Klin č. 416; Janka Laššáková 
rod. Jašicová, Klin č. 428; Ján Stahoň, Klin č. 200; Karol Volf a manželka Marta Volfová 
rod. Huráková, Klin č. 478;  
a kupujúca: 
Obec Klin IČO: 00 314 544, Hlavná 199/107, 02941 Klin, SR v zastúpení starostom obce 
Štefanom Peňákom rod. Peňák, bytom Klin č.157, štátna príslušnosť SR: 

Starosta vyzval poslancov aby schválili uvedenú zmluvu.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít 
Svetlošák, Zdenka Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Zmluva bola schválená.  

2. Starosta ďalej informoval, že pribudlo povinností pre zástupcu starostu, preto by 
navrhoval vyplatiť mu odmenu. Jeho návrh je v minimálnej výške 70,- Eur / mesačne. Je 
na zvážení OZ koľko by bolo vhodné. P. Revaj navrhol 500,- Eur v čistom. Prosba zo 
strany zamestnankyne na definovanie v hrubom, v čistom sa nedá napísať uznesenie. 
Opätovný návrh na jednorazovú odmenu 750,- Eur v hrubom a od nového roku mesačne 
200,- Eur. P. Huráková oboznámila, že na vyplácanie mesačnej odmeny je potrebná 
zmena zásad odmeňovania, pretože možnosť mesačnej odmeny tam nie je upravená.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili mimoriadnu odmenu 750,- Eur za rok 2017 pre 
zástupcu starostu.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít Svetlošák, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 8 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – Ľubomír Košút, t.j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ, PROTI  – 0. 

Mimoriadna odmena bola schválená.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili mesačnú odmenu 200,- Eur na rok 2018 pre zástupcu 
starostu.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít Svetlošák, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 8 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – Ľubomír Košút, t.j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ, PROTI  – 0. 

Mesačná odmena bola schválená.  

3. Starosta povedal, že sa začala prejednávať cyklotrasa cez obec. Projekt má názov 
„Cyklotrasa v obci Klin“ je tam zahrnutá výstavba chodníka s vybudovaním dažďovej 
kanalizácie a s rekonštrukciou cesty III. triedy prechádzajúcou cez obec v dĺžke 2,7 
km. Konalo sa prejednanie vlastníckych vzťahov s vlastníkmi pozemkov pre účely 
územného a stavebného konania. Na jednaní bolo dosť veľa ľudí, niektorí už aj 
podpísali zmluvu o budúcej zmluve. Vlastníctva sú v niektorých častiach 
problematické, v niektorých častiach tečie cestou potok, asi v 6 miestach zasahuje 
oplotenie. 



Starosta vyzval poslancov aby vzali na vedomie informáciu o príprave projektovej 
dokumentácie k projektu líniovej stavby.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít Svetlošák, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 8 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – Ľubomír Košút, t.j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ, PROTI  – 0. 

Informácia bola vzatá na vedomie.  

4. Poslanec Revaj sa informoval ako to je s asfaltovaním Školskej ulice. Mala by tam byť 
nejaká postupnosť. P. Svetlošák sa pýtal ako to je s garádmi na ulici, či sa celé 
neprekryjú a neurobia sa len šachty. Starosta - budúci rok by sa urobilo už všetko na 
tej ulici – aj garady, aj asfalt. Zahrnula by sa aj časť pri Kotúľovi. Poslanec Revaj 
hovorí, že by bolo dobré zrušiť aj plot z tej strany od Kliňanskej cesty a vytvorilo by 
sa tým parkovisko pre školu. Hlavne by tam prestali parkovať cudzie autá a kamióny. 
Treba pripraviť návrh.  

5. Poslankyňa Triebeľová by žiadala aby sa upravil bod 4 vo VZN o chove a držaní psov, 
tak aby bol obmedzený počet psov v domácnosti na 2. Je neúnosné, keď si každý 
mohol chovať psov koľko chce v obytnej zóne, dokonca zakladať si chovné stanice. 
Ten hluk je neskutočný. Jej právnik pripravil návrh ako by to mohlo vyzerať. Starosta 
jej odpovedal, že to nie je také jednoduché upraviť to, pretože aj väčšie obce a mestá 
majú s týmto problém a nedokážu ho vyriešiť. P. Svetláková jej odpovedala, že toto 
upravuje zákon v takej miere, ktorú obec nemôže prevyšovať. VZN obce nemôže byť 
nad rámec zákona.  

6. Poslanec Košút sa pýtal ako je to so stavaním pomníkov, či je niekto ako správca, čo 
má dozor nad tým ako sa to robí. Pretože tie pomníky, ktoré sa teraz stavajú, to je čistá 
katastrofa, popostavované sú hocijako, sú veľké a nedá sa okolo nich prejsť. Starosta 
mu odpovedal, že vždy sa im ukáže kde a ako sú obcou stanovené rozmery pomníkov. 
Problémom nie je ani tak samotný pomník ako tie múriky okolo neho.  

7. P. Košút sa ďalej pýta ako sa ide ďalej riešiť žiadosť Laššákovcov o výstavbu 
oplotenia. Treba s tým konečne urobiť poriadok. Vyzvať p. Vorčáka aby sa posunul 
s tým plotom. Starosta navrhol Geodetické vytýčenie prejazdu od ul. Hlavná po ul. 
Kunova za účelom úpravy šírky miestnej komunikácie s vlastníkmi rodinných domov 
Šaštinský Stanislav, Laššák Martin, Svetlošák Ľudovít a Vorčák Jozef a následne dať 
výzvu na odstránenie trčiacich plotov.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili geodetické zameranie prejazdu medzi ulicami Hlavná 
a Kunová.  

ZA hlasovali: Zdenka Bošanová, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ľudovít Svetlošák, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 8 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – Ľubomír Košút, t.j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ, PROTI  – 0. 

Návrh bol schválený. 

8. P. Revaj sa pýtal, ako pokračuje Slnečná ulica, či je namierená rovno, alebo bude 
samá zákruta. Vie, že sa tam plánuje už ďalšia výstavba a už bolo povedané, že oni si 
urobia cestu tak ako im pasuje. Toto zasa tiež nemôžeme dovoliť, aby to vyzeralo ako 
v kocúrkove, každý si môže robiť ako chce. Musíme tomu dať nejakú formu. Súhlasia 
s ním všetci. Starosta sa vyjadril, že riešenie MK bude prejednané s vlastníkmi 
pozemkov v stavebnej komisii.  



K bodu 12. Návrh na uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie)  

Člen návrhovej komisie Karol Revaj prečítal znenie uznesení zo zasadania OZ. Keďže za 
každý bod sa hlasovalo jednotlivo, hlasovanie za celok nie je potrebné.  

Návrh uznesenia bol prijatý.   

 

K bodu 13. Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil.  

 

 

 

 
         Štefan Peňák 
         starosta obce 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Dušan Gonšenica 
   
  Peter Štepunek   
 
 
 
Zapísala: Mgr. Monika Huráková 
 


